
  ACTA

Òrgan col·legiat:

PLE

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 27 / juliol / 2021

Durada Des de les 19:00 fins a les 20:00 hores

Lloc Can Dometo

Presidida per Pere Torrens Escalas

Secretari Antoni Payeras Beltrán - secretari en acumulació

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Nom i Cognoms Assisteix

MARC BERNAL CANTALLOPS SÍ

JAIME BOYERAS PONS SÍ

RAFEL CAPÓ CERDÀ SÍ

COLOMA CAPÓ SALETAS SÍ
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OSCAR CASTRO LÓPEZ SÍ

LLUÍS MATÍAS CLADERA SÍ

ÚRSULA PERELLÓ SALETAS SÍ

PEP LLUÍS PONS HINOJOSA SÍ

PERE TORRENS ESCALAS SÍ

 
Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President 
obre  la  sessió,  procedint  a  la  deliberació  sobre  els  assumptes  inclosos  en 
l’ordre del dia.
 

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació actes anteriors. 

Atesa la no incorporació de les actes anteriors a la convocatòria, es deixa 
l’assumpte sobre la taula per ser tractat en una sessió futura.

El portaveu del Grup Més, Pep Lluís Pons reitera la necessitat de que es 
duguin al dia les actes.

2. Proposta aprovació conveni de col·laboració entre la Mancomunitat des 
Raiguer i l’Ajuntament de Búger per a la formalització de l’encàrrec de 
gestió del servei de comptabilitat energètica

Atès el registre d’entrada 663/2021 de data 15/07/21 presentat per part de la 
Mancomunitat des Raiguer referent a la aprovació del conveni de referència.

Vist  que  l’Ajuntament  de  Búger,  en  sessió  plenària  ordinària  de  data 
30/07/2020 va aprovar l’encomana de gestió  a la Mancomunitat des Raiguer 
d’implementació d’un sistema de comptabilitat energètica.

Atès que l’Ajuntament de Búger necessita contractar un servei de manteniment 
de software de gestió d’energia, basat en un sistema de control integrat que 
permet analitzar, gestionar i reportar informació del consum energètic de forma 
instantània i regular de les instal·lacions municipals.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 9

Q
F3

J9
TE

64
EA

R
EL

M
C

66
G

Q
X7

Q
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//b

ug
er

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

 d
e 

7 



Atès que l’Ajuntament de Búger necessita contractar un gestor energètic per a 
poder  fer  un  seguiment  energètic  que  resulti  del  sistema de comptabilitat  i  
millorar l’eficiència energètica i la producció d’energia renovable en els seus 
edificis.
Atès que aquest Ajuntament pateix una manca de mitjans personals i materials 
que impedeixen assumir la totalitat de les competències en matèria de gestió i 
comptabilitat energètica.

Atès  que  la  Mancomunitat  des  Raiguer,  de  la  qual  forma  part  aquest 
Ajuntament, exerceix, segons els seus estatuts, competències orientades a la 
prestació de serveis públics que siguin necessàries perquè els seus municipis 
puguin exercir aquestes competències.

Atès que la gestió mancomunada d’aquest servei suposa un estalvi de temps i 
recursos. 

Atès que el finançament d’aquest conveni ve determinat per les subvencions 
concedides a aquest Ajuntament dins el  marc de les accions incloses en el 
PAESC (Plans d’Acció per a l’Energia Sostenible i el Clima).

El Batle proposa al ple:

1r.- Aprovar el conveni de col·laboració  entre la Mancomunitat des Raiguer i 
l’Ajuntament de Búger per a la formalització de l’encàrrec de gestió del servei 
de comptabilitat energètica.

2n.- Donar trasllat d’aquest acord a la Mancomunitat des Raiguer.

DEBAT

El Sr. Pep Lluís Pons, manifesta que es lògica la realització de l’encomana de 
gestió.
La Sra. Coloma Capó demana un aclariment entorn a dita encomana de 
gestió, vol saber si es licita un gestor energètic per part de la Mancomunitat. El 
President li explica que si, que així un mateix gestor portarà uns nou municipis 
de la Mancomunitat.

VOTACIÓ
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Aprovació conveni de col·laboració entre la 
Mancomunitat des Raiguer i l’Ajuntament de 
Búger per a la formalització de l’encàrrec de 
gestió del servei de comptabilitat energètica. 

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

3. Proposta expedient 4/2021 de transferència de crèdit entre aplicacions 
de diferents àrees de despesa.

Expedient núm.: TRANSFERÈNCIA ENTRE APLICACIONS DE DIFERENT 
ÀREA DE DESPESA 04-2021
Provisió de Batlia
Procediment: Modificació de Crèdit
Data d'iniciació: 19/07/2021

PROPOSTA ACORD PLE
 
Davant  la  necessitat  immediata  d'actuació  per  modificar  els  crèdits,  pels 
següents motius: el crèdit ha estat insuficient per les guardies de reforç pels 
actes durant Sant Pere 2021, per la qual cosa el crèdit consignat en el vigent  
Pressupost de la Corporació és insuficient i no ampliable, i vists els articles 179 
i 180 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel 
Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març i atès que cal efectuar una trans
ferència de crèdits d'altres aplicacions del Pressupost vigent no compromeses 
pertanyents a diferent àrea de despesa, 

ACORDA
 
Primer.-  Aprovar  l’expedient  de  modificació  de  crèdits  nº  4/2021,  amb  la 
modalitat  de  transferència  de  crèdits  entre  aplicacions  de  diferent  grup  de 
programa, d’acord al següent detall:
 
Primer. Modificar el pressupost de despeses del present exercici incrementant 
les següents aplicacions:
 

Descripció Cred.Inicial Increment Cred. Definitiu
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132.14300 Seguretat i ordre públic. Altre personal 0 € 1.000,00 € 1.000,00 €

TOTAL INCREMENT:   1.000,00 €
 
El finançament d’aquests increments es farà mitjançant transferències d’altres 
aplicacions amb diferent  vinculació  jurídica,  que queden disminuïdes com a 
continuació s’indica:
 

Aplicació Cred.Inicial Disminució Cred. Definitius

338.48100 Concessió de 
premis, celebració de festes 
populars 

3.000 € 1.000,00 € 2.000,00  €

TOTAL DISMINUCIÓ:   1.000,00 €

Segon.-  Exposar  aquest  expedient  al  públic  mitjançant  anunci  en  el  taulell  
d’edictes de l’Ajuntament i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, per termini 
de quinze dies, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple. L’expedient es considerarà definitivament aprovat si 
durant l’esmentat termini no es presenten reclamacions; en cas contrari, el Ple 
adoptarà acord exprés relatiu a la resolució d’aquelles i a la aprovació definitiva.

 DEBAT
El President explica l’assumpte indicant la partida de baixa, i la nova alta.
No es produeixen observacions

VOTACIÓ

 Proposta expedient 4/2021 de transferència de 
crèdit entre aplicacions de diferents àrees de 
despesa.

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment
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B) PART DE CONTROL

4. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE BATLIA
Els regidors manifesten haver rebut tots els decrets i no es produeixen 

observacions.

5. DONAR COMPTE DELS INFORMES DE BATLIA
El Batle explica els següents assumptes als membres del ple:
-Indica que la pàgina web ja esta actualitzada en quan als membres de l’equip 
de govern amb les àrees i els membres de cada òrgan col·legiat. El que falta es 
publicar les actes de les juntes i  plens perquè en algunes apareixen dades 
personals, i una empresa anomenada audidat, s’encarregaran de depurar les 
dades personal, després les podran penjar. 

-  Manifesta  que  han  sol·licitat  la  nova  convocatòria  de  SOIB  visibles,  i  els 
toquen 3 persones a sis mesos. Diu que no es subvenciona el 100% sinó que 
hauran d’afegir  uns  13.000  euros  en total.  Diu  que interessa pagar  aquets 
doblers ja que és molt beneficiós per a l’ajuntament poder comptar amb aquest 
personal, per exemple fer la vigilància del punt verd.
-  Diu que s’han canviat  les vidrieres de la planta baixa i  planta primera de 
l’Ajuntament  amb  els  diners  del  PAESC,  per  tant  és  una  actuació 
subvencionada.
- S’ha signat un conveni de col·laboració amb joventut per un dinamitzador per 
joventut, els donen 6000 euros i el podran tenir 3 mesos.
- Se’ls han concedit 191.000 en el Marc de la subvenció d’esports per dur a 

terme  distintes  actuacions,  com  és  el  parking,  reformar  els  vestidors  i 
reformar la piscina, especialment la maquinària. 

- Diu que han rebut el pla de mobilitat que els han fet, entrega una còpia als  
membres de la oposició. Aquest document tècnic avala els canvis proposats, i 
després l’equip de govern podrà prendre les decisions oportunes. 

6. PROPOSTES D’URGÈNCIA
No hi ha propostes d’urgència

C) PRECS I PREGUNTES
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El portaveu del Grup Més,  Pep Lluís Pons, demana:
- Fa temps que es va iniciar una expedient  sancionador per un ca de raça 

perillosa.  Demana com esta  el  tema.  el  Batle  respon que s’ha  notificat  a 
l’infractor la proposta definitiva. El president explica el  problema que hi va 
haver, i explica que possiblement obriran un expedient sancionador també al 
titular del ca, no només al portador.

- Demana sobre la senyalitica, especialment el radar pedagògic, diu que el text 
esta nomes en Castellà i demana si han fet alguna gestió perquè apareixi en 
Català.  Diu  el  president  que  no,  no  ho  ha  mirat,  que  ho  va  montar  una 
empresa i desconeix si el text pot apareixen en Català.

- Demana per la licitació de can Dometo. Demana si s’han presentat ofertes i  
perquè no publiquen el link per facilitar a la gent que es presentin. Diu el Batle 
que el termini va acabar el 21 de juliol. Dia 3 obriran les ofertes. Diu que hi ha 
ofertes, creu que poques. El Batle explica que va comentar amb el secretari,  
la possibilitat de penjar en link a la web i que dirigís cap a la plataforma de 
contractació, que li va dir que intentaria fer-ho, però desconeix si al final ho va 
acabar  fent  o  no.  El  Batle  aprofita  per  dir  que  també dia  3  s’obriran  les 
propostes del cotxe elèctric que ve subvencionat amb el PAESC.

- El Sr. Pep Lluís Pons, Insisteix amb la publicació de les actes de la JGL i del 
ple a la pègina web, però agraeix les explicacions.

- El Sr. Pep Lluís Pons demana quins grups formen actualment la corporació. 
Si formen part del Grup mixte. El Batle explica que des de el PSOE no els 
han presentat cap document a l’ajuntament en relació a la dimisió. 

- Demana quins  son  els  grups  que conformen l’equip  de govern,  si  son  el 
PSOE i el PP. Diu el President que la informació és la que hi ha i la que 
apareix a la pàgina web, que ha fet un decret de modificació d’àrees. 

I sense més intervencions el President dona per finalitzada la sessió ordinària 
del Ple, del qual jo, el secretari de la corporació, n’estenc acta.

BÚGER, DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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